
P r o t o i < ó 7 "  N r J / 9 1

z  pos iedzen ia  Kor : r i s ; i  Ro ln ic twa i .  LeÉn ic t rva  odby tego w dn iu

22 marca  1 : :?11 roku .

- e n a t  i - . o s  i  e i z e n i  a  :

1 . fnf orr¡ac ja o r,rykonaniu zad"aú w rolnictv¡ie za 1990 trok.

2.Przygotowanie d.o rolniezei  wiosny 1991 rok'

J .  Zaop in iowan ie  mater ia lóv . ¡  na  ses  je  F tady  l i i e ¡sk ie ¡ .

4.V/olne wnioski  i  dysk-usja.

Otwarcia posiedzenia dokonal  Przewooniczqcy Komisi i

p.  daldemar Woániakrpovr i taT zebranych, a nastqpnie przedstawit

porzqdek  dz ienny  pos iedzen iark tó ry  zos ta t  p rzy iQty  p rzez  Komis ie .

Po in fo rmowa]  równ ie2  ,2e  w dz is ie jszym pos iedzen iu  wezmq udz ia l :

pan przewodniczqcy F-ady Miejst<iej Tadeusz Lato i mgr Earek Banasik

Burmi strz.w kilku zdaniach acharakt etyzowaj- napigtq sytuaciq

w rol-nictwierktóra swe i.ród7o na w braku konkretnej polityki rzqdu

w rolnidtwle .Swoje niezadowolenie rolnlcy postanowi l i  zademonstrc

waó ustalajqc na dzi  en dzis ie jszy powszechny straj l r .  wyta2aiqcy s iE

w blokadzie dróg

NstQpnie Przewodnicz1cy romisj i .  poprosi l  inspektora

W-lu Rolnictwa St.Leéniev¡sk4 o przedstawienie informacji

z wykonani a zad.ari. w rolnictwie za 1990 rok praz zadaít e'¡¡i4za:nych'

z przygotowanj-em do rolniczei  wiosny.

Powi edzíalarle rok gospodarczg 1989/90 w rol-nictwie charakteryzo\'re

d.alszq dernopol izacjq skupu pZodórv rolnych.Proces ten w obl iczu

niejasnej  pol l tyki  rzqdu 'wytworzyl  na wsi  atmosferq niepewnoÉci,

brakustabi l izaci i  i  oplacalnoÉci  produkcj i  ro lnej '
pomimo tych tradnoÉci wyniki w produkcji roÉlinnej sq najwi"€ksze

w ostatnim dzis iqcioleciurplony zb62 wyniosty 28 q/harrekordowe

ziemniaków zoAq/hardobre byly te2plony siana.

Plony te osiqgniqto przy mniejszym zu?ycíu nawozów mineralnych

i  wapna.Dobre wynik i  w produkcj i  roÉl innej  n ie znajdujq odbic ia

w produkcj i  zwierz€cej .$bserwuiemy spadek skupu m]eka co jest

wynik iem zmnÍejszajqcej  s iq 1 iczby krów.Katastrofalna jest  sytua-

c ja w kontrolowanym rozrod.zie bydlarstEd obecnoÉó na dzisiejszym

posiedzeniu SHiUZ w Brzeéciu.W chowie t rzody chlewnej sytuacja ier

lepsza, Éwiadczy o tym wzrastajqca l iczba pokryt5rsh loch na

punktach kopulacY jnYch.
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'/ i ; i for.nacji  z,*:-qzanei z rolni cz4 t¡ losnq. zv,róco;ia zo='LzTa

l j : i¿?ge, na. i- l¿:.S"t itLr";lLtCe zaia-:: ia :

-wery f i . kac ja  i  4o lowcéó  so : : ' . q tu  ro l - i : i czzgc ,

-zabezpiecz=n_ie kr ¡a1i f  ikcwa: :ag l  mater i  azu s ie i ' ' . ' : teg3 I

- : s ; ' o r rCze i : : -  z  c | i o ' ' i e ' J : i : ;  i l c  í c i  ; : cC l ' ' ó " :  l ch rc : l v  ¡ " c

r i neral n-'lch r',^rapna na1'/o z ovJe€;o t
-przeprowadzenie wsz-/-et i . , ich prac wicsennych na oc.ro ' r ¡ isdniskn :ozionóe

i  w te rn inach agr< ; techn icznYch.

Infcrmacja Éoprzygotowaniu Co r ,v ibsny ciotyczyla,gosoor, i r rk i

indywidua lne j rna ton ias t  jednos tk i  spó tCz ie l -cze  prowadzqce dz ia la l -ncÉ

sos¡or larcza i  obs?ugujace rolnictwo zostaly zo'oowiazane do zLaLenia

i n f o r m a c j i  n a  P o s i e d z e n l u .
St.Leéniewska kor: tcz4c zwróci la s iq z proébq do Spóldziefni  Produkcyj-

nychraby $/szystk ie prace wiosenne w1'kony1y z gospodarskq troskq

i  n ie pozostawi?y zadnego zagonu zi .emi nie obsianego i  racjonalnie

v, 'ykorzystanego.Natomiast  jed.nostki  obsluguiqce rolnictwo nie pozosta-

wiq. rolnika samegorna równi z r-im b€dq siQ czuó odpowiedzíalniza

wykonanie wszystkich prac w rolnictwÍe.Nie mo2e slq zdarzyérabY

zanówiona usluga byla wykonana nie w terninie ra zgtomadzona 11oÉó

Érodków produkcji powinna zabezpieczyó, potrzeby rolnlków.
'ri dyskusji jako pierwszy glos zabral przedstawicj.el SHiUZ

w Brzeéciu.P.Opoka. Szczegótowo omówi? ptzyczyny niekorzystnej  sytuac;

w rozrod-zie byd?arnajwa2niejsze z nich to zmnigszona Liczba punktów

inseminacy inych i  n iezadawala jqce  prace is tn ie jqcych 'Na jgoosza

sytuacja r , , rystgpuje w rejonie PrzEslawiarChorzeury i  Sudolu.

ustalonor2e sHiUZ wspó1nie z 
'v , /yd,z ia lern Rolnictwa opracuje program

dzialar ia w zakresie poprawy w rozrodzie bydla '
prezes GSnSChrt  -Z.Ksprzak naéwiet l i l  sytuaciE f inansowq

spóldzielnj .  oraz mo2l iv¡oÉci  zaopatrzenia w Érodki  do produkcj i  roLne,

Sq trudnoéci w nabyciu érod.ków, szczegóJnie nawozów.Skupu produktéw

rolnych ,za wYi4tk j .em zbo2a na cele w?asnej  mieszalni  pasz Spóldzlel

n ia  n ie  p rowadz i .

Bardziej  oplacalny jest  inport  gotowych tusz.Spóldzielnia otrzymala

ofertq od fuófdzietni z Rybnika na wydzier2aruienie bazy w PrzEsZawiu

w które j zamierzala skupowaé zbo2e ,2ywiecrdotychczas umolva nie zost

la jeszcze zawaTta.Frodukcia pasz w mieszal-ni uwarunkowana jest
' t  im i tem energ i i  e lek t ryczne j .Pod dos ta tk ien  jes t  mater ia lów budowla-

nychrbrak jest  chqtnych do zakupurwystarcza$Eca jest  równieL i l -oáó

wqgfarw pelní  zabezpieczone sq potrzeby.spóIdzielnia ppracowany ma

program prywatyzacj i ra le zdanj-em R'ezesa rolnicy w dal-szyak-m ciqgu

obstajq za monoplem GS.

:aCz*ni  ekó ' : ; ,

-i l- i n, ii.:',{c z i',';'



- t

i ran Frezes Zvrróct l  s iq do Frzewcdnicz4cego Rady l l ie iskie;  i  B, , i rn ist l -z

w sprawie 'u. . ¡ ' lsckoéci  poclatk i - r  , iaki  cí42y na üS craz rozwa?enie zToione-

go do 72y7¿Ctt  poiaui  z Co'Lycz?cego zmnie jszenia coCatku.I 'an 3u: 'm.str t

o C:o, ,"¿i  ada jac ,  Dowi erJ z i  a l  ,2.e ustal  one stawki  pod atku se-,  wíz2=r-ce ,
-zrza-d rozoatr-r . :  jac ccCaníe GS poc uwaeQ \¡¡z:-2.7 :cszancwáni3 w¿rrtosc:-

ra ja tku  i  r r *zg3-Qd.n i?  pos tu la t  GS obn i2a jqc  s ta i^ rkq  pc ia tku  o  2A ?6t tJ .

o  J?-  m¡n .z? .5oótdz ie ln ia  mus i  o  tym wiedz i  eór |e  bud2et  gminy  'n=d.z ie

o 52 m1n mniejszy.Fan Przev¡odníczaey Rady I \ i ie jskiej  skonstatowair2e

takie zwol-nienia n1e vrp?¡rwajq dobrze na dzialal-noéó -amo: 'zqdt l rbo
przec i  eZ na  te ren ie  n ias ta  sq  inne przeds iqb io rs twark tó re  z  tq

propozycjE równieZ wystqpiq

Dyrektor Spó?dzielni Uslugowej Zaopatrzenia Rolnictwa

i  Kótek  Ro ln iczych -p .Marzec  po in fo rmolva l  Kon: is jq r2e  Spótdz ie ln ia

z¡nieni?a strukturq wewngtrzn4. Spóldzieknia zrzesza 24 pracowników

z wk ladem po 1r2  m1n zL  3  ro ln ików.Dz iaZa l -noéó Spótdz ie ln i  poszerzon¿

zostaZa o  zaopat rzen ie  w érodk l  do  produkc j i  ro lne j .Spó ldz ie ln ia

staraósiq bqdzieraby byla konkurencyjna rv st jsunku do us?ugobiorców

prywatnych.

Spóldzielnia do prac wiosennych przygotowana jest  w pelni ;  sprzqt

wyremontowanyrzatrudnienle kompletnb rnawozy sprowadzane sq systema-

t y c z n i e .
Pan Dyrektor z propozycj4 zorganizov¡ania firmyrktóra zajqtaby siq skl

pem produktów rolnych na eksport .

Pozos ta l i  uczs tn icy  Komis j i  s tw ie rdz i l i r2e  b 'dz ie  to  zadan ie  bardzo

trudne i  n ie przejavr ia l i  in ic iatywy w podjQciu tego ternatu.

Pan Janusz Hatys Zastqpca 'yrektora Banku Spóldzielczego

poinformowal Komisjqr2e Bank Spóldzielczy otrzymai-  1.800 n'Ln zl

kredytu preferencyjnego 16 % na zakup érodków ochrony roÉ1in

i  nawozór,v.Na t  ha uzytków rolnych przypada 5OO tys.z l .Rolni .k pobiera'

jqcy kredyt jest  zobowíqzany w ciqgu miesiqca przedstawió kwity

z dokonanego zakupu.
Pan BienÉek przedstawiciel  RKS w Laskowie zapyta!  czy BS

mo2e ezeáó otrzymanego kredytu preferencyjnego scedowaó na SpólCziel '

n i  e -ni  a r la l  f  cgo, 2e d. la jednostek uspo?ecznionych kred.yt  ud.z iek.a tsGZ-

or innr^¡ i  edztaT P6natys.P.Bieniek w dalszyn ciEgu sr,^ io je j  wypowieozirLe

po j rnujqc apel  skierowany przez St.Leéni-ewskq o nal-e|yte wykonanie

wszvstkieh Drac wiosenn.vch ,wyraziT swoje niezadowoéenie o zTei  opi-, ,  -  
" J

n i i  o  s p ó t d z i e l n i r 2 e  S p ó ? d z i e l n i a  w  1 9 9 0  r o k u  o s i q g n q l a  3 8 1 5  I  / h a

zbóZrn ie  odpow iedz rüa f  j ak Ím kosz tem.Do  p rac  w iosennych  s tan  FEFF

go towoéc i .  i es t  s tu  P rocen to 'wY.
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Fan  T .Grudz ieú  - ' l r zeds taw ic ie l  RSF ¡ l o t cN  -zv ¡ róc ió  j eCyn ie

ui ¡ /ag€:  n : ¡  gruntJ /  od?oguj4ce na te : 'en ie gniny p,o7a Spt l iZcz ie ln i4 . '

Pan ; i .1 ; l ie1 iÉ sk i  poruszyt  sprawq ér"odkó ' ¡ ¡  cchrcny : 'o : l  in t

scro¡ , ' ;adzana s? i  d .ostEpne t^ryL-a.czníe ércdx i  pospol i te 'brak je : t

na to r i as t  l r ookóv ¡ ' i o  och rony  kuk l ; r ¡ l c l zy tboO iku '

Pani- ir .K,udyYÉ przedstar, '¡ iciel-ka i isKi OP' zapoznala Kcn-: is jg

z  zaopa t rzen iem w  é rodk i  och rony  ¡oÉ l i n , i 1oéó  i ch  za równo  Juz  zg ro -

rnadzona jak i  p lanor , iane dostav, ry  powinny byó i '1 's tarczajqce 'Srod$ów'

o k tórych mówi ] -  P. l i í ie l iúsk i  w d.a lszym c iEgu b:dz ie brakowa?o

z uwagi  na brak komponentów do ich produkcj i i

P a n M . K o n i u s z p y t a T d . l a c z e g o n i - e s k u p u j e s i q Z y w c a o d

ro in ikówrnatomiast  paniq G.Pelkq in teresowaly ceny na '  2ywiec

i wyroby r,v€d.l iniarskierdl acze1o przy spadku ceny 7ywca vryroby

ws.d l in iarsk ie pozosta iq na tym sarnym poziomie ewentualn ie wzrasta jq

D y s k u s j a z o s t a } a z a \ x o y i ' c z o n a i p r z y s t q p i o n o d o o p i n i i

¡ ra te r i a?ów na  ses iq .

1-  Pani  Sekretarz r ¡ rzed-stawi la  r^¡n iosk i  rn iesz l<anców wsi  Zagaie
r a

i  Jasionna o odt4-czenie icn z korzystania z OÉrodków Zdrowla

w Wodzis lawi.u i  Rakowj-e.OdnoÉnie wniosku mieszkauców Zagaja

o przy!1czenie ich do OÉrodka Zdrowia w JQdrze jowie Komis ia vtyraziT

pozytywnq ,opiniqrnatorniast  w cdniesieni-u do Jasionny "omisSa przy'

chyl i ta s iq do informacj i  Pani  Sekretarzr2e obecnie OÉ"odek Zdrowie

w Jqdrzejowie nie jest  w stani  e przyia,ó do obslugi  mieszkaúców

Jas i  onny.

z. pan r¿r.v/oániak poinformowal Komis ¡Q,r1e wptynqly protesty niesz-

karicóv¡ so?ectw dotyc z4ce wysokoÉci podatku od nieruchonoÉci na

1gg1 rok w tej  sytuacj i  sprawa ta rnusi  byó ieszcze ponownie Toz-

patrzona przez Radq l l ie jskq.Komj-sja stanq}a na stanowisku'aby rol-

n Íkóv¡  n ie  obc iq2aó podatk íem od n ie ruchomo c i .

3. Panj- A.Stawecka -Kierownik wydzia?u ogólnego i spraw Obywatel-

skich przed.stawi. la harmonogram real izacj l  wniosków z wyborów do

organów samorzqdów wiejskich.ZgToszona zostala jedna uwaga ptzez

Pana A,siud.ymakaraby planov/any do bud'owy chodnik w Sudole przedlu-

2yó d.o Erz'--skawiarwzn:ocni to bezpieczeústwo dziec i uczqszczaiEeych

do szkol l i  w Frzqslawiurdod.aó nale|yr |e jest  to t rasa o du2ym natqp'

niu rachu.

4.  Pani  J. lbóz- inspektor z Nydzialu Geodez j i

zapoznala z uchwalami dotycz4cymi :

-wykupu. d'zíai'll:L od maZ2onków Barbary i Henryka

Zagajerna texxrr ie dzialce te j  wywiercona jest

i GosPodarki Gruntam

l'kyóczaków zam.

studnia awarYjna dla
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i  s t n i e j ' , c e g o  v , ' o : l c c i a c u . C e n a  z a  a z i a Z \ q  2  n } n . z n .

- , , ;ñ ' /kr , ,nu n i  er" r ;choncic i .  w J . ;dr"ze jowie przy u1. ; ' ¡ -3" 'ys?owe j  po byf  e ;
" J  " ^ : a  

-  ¿

hazio LFIS r :hszar  dz ia lk l  4 .O3g8n¿ rpro, rono1. . /ana cena 10 t r ¡s ,z?.  za 1;n '

P C 'a ie¡ZChni  .
i )p in ia  ?,or : is  j i  lv  obyCrr ' " - r  uchv¡a lach jest  pcz! : : ! ' ; :22,

l l '  os tan i r  punkc i .e  pos i - - r j zn ia  S t . l - eÉn iev ¡ska  i nspek tc r
' , . i , ,dz ia tu 3.o l -n ic t r r ,a  pc informowafa honis jqr2e w mie jscot icÉci  Cl rorzev;a

w lge7 roku od PGP. w OKsie przejqto 66 harbyly tc grunty w xakxu¡sr*)

z> .qndz ie  no rJ  woda .m i  , 54  ha  h rydz ie r2aw icne  zos ta lo  d la  Ro ln i cze lgo
- v v *

i z ^ n 1 ^ . i  n ^ * , ,  q - Á '¡ \v , ¡u r r rúvu  - " -?oz ie lczego w Laskowier l2  ha  pozos tav / iono na  PFZ-sq  to

trzy stawy.Na terenie tyrn planowano wybudowaó zbiornik rekreacyiny,

który spelniatby równie2 funkcjg zbiornika retencyjnego. Q:racowana

zosta la  dokumentac ja ra le  b rak  jes t  Érodków na jego reaL izac iq .

ffrzeprowadzona zostala rozmowa z RUS w Laskowie w sprawie budowy

oÉrod.ka  na  baz ie  i s tn ie jqcych s tawówrSpó ldz ie ln ia  zgadza s ib ra l -e  na

udzi a7 w budowie oérodka rekreacyjnego wspólnie z innyrni udziatowca'

rn i .Spó ldz ie ln ia  zwróc iáa  s iq  równ ie2  z  wn iosk iem o  sprzeda2 grun tów

d"zier |awionych, opinia Aomisj i  jest  pozytywna.

Na tym protokó} zakoóczono.

Protokó1ant:

St.  Le Éniewska

Przewodn icz4cy Komi s ji

l¡J. !t'oániak


